
Title (en)
Cutting tool to cut labels

Title (de)
Schneidwerkzeug zum Schneiden von Etiketten

Title (fr)
Outil de coupe destiné à la coupe d'étiquettes

Publication
EP 2067701 A1 20090610 (DE)

Application
EP 08170412 A 20081202

Priority
DE 102007058816 A 20071205

Abstract (en)
The tool (1) has a housing (2) arranged at a rotation axle (X) in a rotatable manner, and a cutting element (4) arranged at the housing. The cutting
element has a cutting edge (6) extending in a direction parallel to the rotation axle. The cutting element is arranged in the housing in a detachable
manner. The cutting element is movably arranged opposite to the housing. A spring body (10) provides a movement of the cutting element in a radial
direction (R) of the housing. The spring body is arranged in a direction of the rotation axle between two end sections of the cutting element.

Abstract (de)
Ein Schneidwerkzeug (1), insbesondere zum Schneiden von Etiketten mit einem um eine Drehachse (X) drehbar angeordneten Gehäuse (2) und
einem an diesem Gehäuse (2) angeordneten Schneidelement (4), wobei dieses Schneidelement (4) eine Schneidkante (6) aufweist, die sich
im Wesentlichen in einer zu der Drehachse (X) parallelen Richtung erstreckt und wobei dieses Schneidelement (4) lösbar an dem Gehäuse (2)
angeordnet ist. Erfindungsgemäß ist das Schneidelement (4) beweglich dem Gehäuse (2) angeordnet, und ein erster Federungskörper (10) ist
vorgesehen, der eine Bewegung des Schneidelements (4) in einer radialen Richtung (R) des Gehäuses (2) federt.
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